
ZAPISNIK 
 
Sa sjednice 8/18 Izvršnog odbora održane 13. studenog  2018. god. u prostorijama HKS-a. Sjednica je 
započela u 17.00 sati. 
PRISUTNI: predsjednik gosp. Ognjen Preost mr., glavni tajnik gosp. Željko Gagro, članovi gđa. Dinka 
Kovačević, gosp. Ivan Canjuga, gosp. Josip Madirazza, gosp. Mladen Brezić, gosp. Domagoj Kindl, 
gosp. Branko Kovačić i gosp. Željko Valuh  
 
Sa sjednice su se ispričali gosp. Katić i gosp. Horvat. 
 
Gosp. Preost pozdravio je prisutne i predložio slijedeći: 

    
 
DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 
2. Analiza prijedloga natjecanja za 2019.god. po disciplinama 
3. Analiza dostavljenih prijedloga izmjena i dopuna Pravilnika 
4. Razno 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
AD 1 
 
Zapisnik s prošle sjednice jednoglasno je usvojen. 
 
AD 2 
 
Rok za dostavu prijedloga za kalendar natjecanja za 2019.god. je 15.11.18.god. Svi prijedlozi 
proslijeđuju se nadležnom odboru koji će temeljem istih napravit konačan prijedlog. 
Obzirom da HKS određuje organizatore PH i CC predloženo je slijedeće: 
 
PREPONE 
PH – KK Osijek 
CC – KK Koprivnica 
 
DRESURA 
PH – SKK Sem 
CC – KK Garestin 
 
DALJINSKO JAHANJE 
PH – predložen je KK Istra no gđa. Kovačević je rekla da će se konačna odluka znati nakon sastanka 
Odbora za daljinsko jahanje koji će se održati sutra. 
CC – SKK Sem (Zagreb) 
 
 
ZAPREGE  
PH - KK Pleternica 
 
 
 
 



AD 3 
 
Svim klubovima dostavljen je dopis da do 25.11.18.god. dostave svoje prijedloge koje će zatim Odbor 
prihvatiti ili ne. 
 
 
 
AD 4 
 
Gosp. Preost rekao je da sve članice koje organiziraju javne treninge, kampove i sl. o tome moraju 
obavijestiti savez a u cilju izbjegavanja podudaranja istih s natjecanjima. Također na tim treninzima, 
kampovima mora biti prisutna jedna službena osoba HKS-a. 
 
Gosp. Preost rekao je kako sudačko vijeće na turnirima ima ovlast i mora koristiti mogućnosti 
korištenja članaka iz Disciplinskog pravilnika.   
 
Gosp. Preost pohvalio je članicu KK Sokol Dupci koja je vlastitim trudom i radom sagradila halu. 
Također pohvaljen je i KK Evago koji je također izgradio halu. 
 
Nakon što su iscrpljene sve točke dnevnog reda sjednica je završila u 17.40 sati. 
 

 


